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PROTOKOLL DG 04/2020 

Datum: 2020-10-15 

Plats: Telefonmöte  

 Närvarande: 
(* = beslutande) 

* 
* 
* 

Max Lundgren, Ordförande 
Matilda Svensson, Ledamot 
Alexander Kvist, Ledamot 
Caroline Andersson, Adjungerad 
Rickard Johansson, Adjungerad 
Andreas Lundkvist, Adjungerad 
 

 

§ 31 Mötets öppnande 
§ 32 Föregående mötesprotokoll 
§ 33 Fastställande av mötets dagordning 
§ 34 Swedish Drift Championship 2021 
§ 35 Budget 2021 
§ 36 Nästa möte 
§ 37 Mötets avslutande 
 
 

§ 31 Mötets öppnande 
Ordföranden hälsar övriga mötesdeltagare välkommen och förklarar mötet för öppnat. 

§ 32 Föregående mötesprotokoll 
Det upprättade, justerade och publicerade protokoll DG 03/2020 kontrollerades för att se 
att inga bordlagda ärenden eller beslut finns att överföra till detta möte. 

§ 33 Fastställande av mötets dagordning 
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes. 

§ 34 Swedish Drift Championship 
Viss information är sekretessbelagd med anledning av att avtal ännu inte är klart.  
 
Inför 2021 är förhoppningen att Gatebil kommer att gå in som promotor för Swedish Drift 
Championship. Swedish Drift Championship kommer fortfarande att bestå av Svenska 
Mästerskapet, Svensks Juniormästerskapet och Svenska Riksmästerskapet. Detta kommer 
att ske med anledning av att delvis skapa en bra återväxt i Sverige, skapa ett mer attraktivt 
mästerskap med hjälp av grafik, media och marknadsföring. Med detta kommer vi 
förhoppningsvis att även kunna marknadsföra svenska driftingförare nationellt och 
internationellt.  
Swedish Drift Championship kommer, tillsammans med organisationen bakom Gatebil, att 
se över vilka livesändningsmöjligheter som är lämpliga.  
 
 
Dessutom har vi en förhoppning att detta kommer att skapa ett naturligt stegsystem inom 
nationell och internationell drifting. Att börja i RM, för att sedan ta sig vidare till SM och 
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därefter nordiska serier där förare från Skandinavien möts. Detta är något som den svenska 
verksamheten har saknat i viss mån.  

 
En seriekalender kommer att publiceras så snart en sådan är färdigställd.  
 
Nästa steg är att träffa kansliet för att diskutera detta ytterligare, samt att författa ett avtal 
som är lämpligt för alla parter. Så snart vi har mer information kommer vi att gå ut med 
detta i publika kanaler.  

§ 35 Budget 2021 
Vi diskuterar förslag på budget inför 2021.  
 

§ 36 Nästa möte 
Ordföranden kallar till nästa möte när behov av ett möte uppstår. 

§ 37 Mötets avslutande 
Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarade mötet för avslutat. 

 

Protokoll upprättat av: Protokoll justerat av: 

 

___________________________________  ___________________________________ 
Matilda Svensson Max Lundgren 


